
Wioctawek, dnia 6 marca 2023 roku

Andrzej Golqbieski

Radny Rady Miasta Wioclawek

6. uLn?r

Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasto Wloclawek

W imieniu mieszkaic6w Wlocfawka zwracam siq z uprzejmq prosbE o informacjq w sprawie

wykreSlenia zni2ek dot. ulgi za pobyt dziecka w miejskich przedszkolach w ramach Wioclawskiej Karty

Duiej Rodziny. Mieszkaricy wyrazajE du2y niepok6j w zwiqzku z wykre6leniem powyiszej znizki

w wysoko6ci 75% za pobyt dziecka w miejskim przedszkolu, kt6ra obowiqzywala w roku 2022.

V./ zwiqzku z powy2szym proszq o udzlelenie informacji dlaczego ta ulga nie zostala wpisana do Karty

Du2ej Rodziny na roku 2023.

Mieszkaficy miasta zwracajE siq z uprzejmq pro5bq o przywr6cenie zni2ek tj. doplat

w wysoko(ci 75% za pobyt dziecka w miejskirn przedszkolu w Wloclawskiej Karcie Duzej Rodziny.
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